

2016 年香港中學文憑考試「覆核成績申請」注意事項

日期	注意事項
2016 年 7 月 13 日 至 7 月 15 日 上午 9 時至 12 時 下午 2 時 至 4 時	往三樓多媒體學習室填妥「覆核成績申請表」，在職員協助下透過「考評局覆核成績系統」遞交申請。同學經電郵收取繳費單，並須於 3 日內往 7-11 或 Circle K 便利店繳交費用。 注意：每名考生只可遞交一次申請。
2016 年 7 月 13 日至 7 月 18 日	有經濟困難的同學，可索取「減免覆核成績費用」的申請表。 填妥後連同相關證明文件(如: 綜合社會保障援助計劃)親自交回香港考試及評核局： 香港灣仔軒尼詩道 130 號修頓中心 12 樓 ## 同學仍須如期繳交申請費用。
2016 年 8 月 10 日 下午二時至五時	回校領取覆核成績結果通知書。 獲得成績提升的同學可於 2016 年 8 月 11 日上午 9 時至下午 6 時透過「大學聯招辦事法」帳戶遞交要求重新考慮入學申請給予取錄資格/較高次序的課程取錄資格。

按此查閱考評局資訊 http://www.hkeaa.edu.hk/tc/HKDSE/admin/release_of_results/recheck_remark/

Hong Kong Diploma of Secondary Education (HKDSE) Examination 2016

Application for Rechecking / Remarking of Results

Dates	Remarks
13 July, 2016 to 15 July, 2016 9:00 a.m. to 12:00 noon 2:00 p.m. to 4:00 p.m.	Go to MMLC Room 3/F. Fill in the application form. With the help of the staff, submit application via the RRA System in HKEAA web. Receive an acknowledgement with the demand note via registered email. Settle the payment at any 7-Eleven or Circle K stores within 3 days.
13 July, 2016 to 18 July, 2016	Students with financial difficulties may apply for waiving of rechecking and remarking fee. Application form should be submitted with supporting document(s) (e.g. CSSA) to HKEAA. 12/F Southorn Centre, Wan Chai, Hong Kong. ## Students should still settle the payment of application fees by the specified deadline as printed on their demand notes.
10 August, 2016 2:00 p.m. – 5:00 p.m.	Collect the notification letter on rechecking/remarking of results from General Office. Students with subject results upgraded may submit request for reconsideration of offer/ “better” offer via the JUPAS online application system on 11 August 2016 (9:00am to 6:00 pm).

Click to view Information from HKEAA on

http://www.hkeaa.edu.hk/en/HKDSE/admin/release_of_results/recheck_remark/